



3.2.2021

## Lahden Hiihtoseura, alppijaosto, johtoryhmä

Aika 25.1.2021, klo 18:30

Paikka Etäkokous videon välityksellä

## Osallistujat

Rami Ruuska (pj), Marko Lundgren, Simo Kainulainen, Roope Kankaanmäki, Jani Backman, Janne Reimari, Kaija Ahonen.

## Poissa:

Minna Sulkakoski, Erkki Raita, Janne Marvaila, Pete Peltola.

## Asiat

1. Kokouksen avaus  
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18:30  
Hieman muokattu asialista hyväksyttiin.
2. Järjestäytyminen ja esityslistan hyväksyminen  
Sihteeriä ei valittu. Sovittiin, että pj. kirjaa asiat.
3. LHS:n johtokunnan asiat
  - Simo kertoi, että edellinen kokous käsitteli vain salppurin kisat. Kisat käyty, nyt ei lisättävää.
  - Seuraava johtokunnan kokous on 26.1.2021
4. Koronatilanteen vaikutukset
  - ES-alpin kisan peruminen: kilpailut jouduttiin perumaan koronatilanteen vuoksi.
  - Keskusteltiin kuka osallistuu 26.1. Päijät-Hämeen alueen seurojen korona-info tilaisuuteen. Päätettiin, että Jani Backman osallistuu. Jani toimittaa lyhyen infon tilaisuudesta johtoryhmälle.
  - Ennen tarkempia tietoja, pidetään valmentajat normaalivalmiudessa harjoitusten suhteen
  - Viranomais määräykset sinällään eivät aiheuta huolta, mutta jos kaikki ryhmät harjoittelevat yhdessä, koolla olevien yhteismäärä nousee harjoitusiltoina liian korkeaksi

- Todettiin, että LHS alppi on toiminnassaan korostanut turvallisuusohjeistuksia ja pitänyt toiminnassaan hyvää huolta niiden noudattamisista, kuten esim. turvaetäisyyksistä (min. 2 metriä).
5. Hiihtokoulun tilannekatsaus (Janne)
- Hikon myynti ollut positiivista
  - Vernereiden osalta kurssit ovat olleet lähes täynnä
  - Koronarajoituksia on noudatettu
  - Erityisesti viikonloput ovat olleet kiireisiä
  - On huomioitava, että korona voi silti keskeyttää toiminnan nopeallakin varoitusajalla
  - 17.1.2021 valmistunut, 8 uutta hiihdonohjaajaa
  - Hikon toiminnassa mukana 5 uutta opettajaa/ohjaajaa
  - Huomattava, että kustannuksia tulee mm. koronatilanteesta johtuen normaalia enemmän. 15.2. alkaen hiihdonopettajien korvaukset menossa maksuun
  - Hikon 10-vuotisjuhlat olisi keväällä, mikäli koronatilanne sallii tapahtumat
  - Keskusteltiin, ovatko ruuhkat häirinneet hikon toimintaa: vastauksena todettiin, että on hieman, mutta hikolla on tilanteen mahdollistaessa esim. ohitusoikeus hissijonoissa
6. Ulkoilubuumin hyödyntäminen seuratoiminnassa
- U8-10 ryhmiin siirtyminen wernereistä on tärkeää, ja siihen on satsattava
    - Wernereistä on jo ohjattu laskijoita alpin ryhmiin (ml. snowboarders)
    - Tähän keskitytään myös jatkossa
    - Keskusteltiin, olisiko ensimmäinen kausi (suora jatko wernereistä) ilmainen ja sisältyisi wernerimaksuun
    - Päätettiin, että wernereiden kausi jatkuu jo maksettulla hinnalla ryhmissä (ilmainen 1.vuosi)
  - Keskusteltiin, miten ES-alpin muissa seuroissa toimitaan.
  - Keskusteltiin, miten hiihtokoulusta saataisiin junnuja siirtämään alpin muihin ryhmiin (ml. masters)
    - Anna K. ja Laura F. avainhenkilöitä asian eteenpäin viemisessä
    - Todettiin, että riittävästä valmentajaresurssista on huolehdittava ja tarvittaessa perustetaan ns. entry-ryhmä, joka luonteeltaan hyvin matalan kynnyksen ryhmä ilman kilpailuihin osallistumista.
  - Todettiin, että markkinointia ja tiedottamista em. asioista pitää vahvistaa. Sovittiin, että jaoston ryhmien toiminnasta ilmoitetaan jo esim. wernereiden kurssien alkuvaiheessa
  - Päätettiin muutenkin keskittyä edistämään uusien jäsenten liittymistä LHS alpin toimintaan

## 7. Kauden 2020-2021 asiat

- Vuosikellosta asiat käytiin läpi, ja todettiin edettävän vuosikellon mukaisesti
- Valmennus:
  - Valmentajien kausikortit Messilään: todettiin, että valmentajilla on LHS alpin kustantamat kausikortit Messilään ja moniin muihin keskuksiin, Tulevan kauden kausikorttihankintoihin tulee varautua jo tämän kauden puolella
  - Valmentajakoulutus: teoria osuudet käyty osittain. Valmennuspäällikkö (Roope) huolehtii, että kaikki aloittaneet suorittavat vaaditut teoriaosuudet. Käytännönsuudesta sovitaan SSF:n kanssa huomioiden korona
  - Valmentajasopimukset allekirjoitettu alpin osalta. FS ja SB toimittavat valmentajasopimukset allekirjoitukseen mahd. pian. Johtoryhmä otti esiin, että mm. vakuutukset eivät ole voimassa, ja valmentajille, ei makseta mitään korvauksia, mikäli voimassaolevaa valmentajasopimusta ei ole olemassa.
- Leirit: (yhteisleirit).
  - Itsenäisyysleiri 28.11-5.12.2020 pidetty ja onnistui olosuhteisiin nähden hyvin
  - Hiihtolomaleiri 2021 Suomi. Yhteiskuljetus on mahdollista, mikäli terveysturvallisuus sen sallii. Leirin ohjelma on valmistelussa. Päätettiin, että U8-16 ryhmien ratavuorot ovat ko. leirillä etusijalla.
  - Todettiin, että leiriaikana järjestetään FIS-kilpailuja. Pj kertoi, että hiihtokeskuksen toimesta on tullut lupaus harjoitusmahdollisuuksien järjestämisestä LHS alpille. Tämä tarkoittaa, että esim. SG harjoitteluun LHS alpilla on varattuna oma rinne.
- Talous ja varainhankinta:
  - Budjetin välitarkastus: käytiin läpi
  - Jaostotuen jakautuminen ryhmille: keskusteltiin ja todettiin, että talkootyöskentely vaikuttaa jokaisen ryhmän sisään saapuvaan rahamäärään
  - Toimintamaksut (=kausimaksut) urheilijoille on alppiryhmien osalta lähetetty. Jojat huolehtineet asiasta.
  - FS ja SN ryhille kausimaksut vielä lähettämättä. Kaija Pete P. huolehtivat asiasta mahdollisimman pian.
- Huolto:
  - Roope ollut huoltopäällikkö Tapsan kanssa yhteyksissä. Todettiin, että ns. perusvoidesettejä on päädytty jakamaan mahdollisimman monille
  - Kuultiin, että LHS alpin FIS-laskijoiden osalta huolto on kunnossa, eivätkä he tarvitse em. perussettejä.

- Sovittiin, että kaikille laskijoille turvataan sama kohtelu esim. start-sopimuksen tarjoamien voiteiden osalta.
- Kilpailut:
  - ~~ES-CUP 17.1.2021.~~
  - ~~Special Olympics 22.-23.1.2021~~
  - ~~Masters CUP (6.2.2021, 2xSuP)~~
  - ~~Muut alppikisat: Messilä Cup, 2.2. (SP), 9.2. (P)~~
  - ~~Freestylekisoja pyritään järjestämään.~~
  - ~~Lumilautakisoja pyritään järjestämään.~~
  - Yliviivatut peruttu koronatilanteen vuoksi
  - LHS mestikset 16.3 (SP) ja 18.3. (P), harkitaan pidettäväksi aluemestaruuskisojen sekä Himos-leitner kilpailujen yhteydessä.
- Talkootoiminta ja tapahtumaporukka
  - Janne R esitteli ajatuksia vapaaehtoistyöstä
  - Tärkeää on huomata, että talkootyöskentely liittyy myös jaoston talouteen. Jos ja kun huolehdimme alppijaostossa emäseuran tavoitteistamme, hyödyimme esim. 2021 kaudella talkootöistä yli 10 000 euroa.
    - Näin ollen, huolehdimme päättäväisesti talkootyöstä koko jaoston toimesta
    - Keskusteltiin talkoomaksusta yhdenvertaisuusperiaatteen mukaisesti
  - Keskusteltiin talkoiden merkityksestä suhteessa LHS toimintaan
  - Todettiin, että LHS alpin talkootoimintaa pitää parantaa
  - Päätettiin, että talkootyötä aloitetaan kehittämään laajemmin heti. Pj hoitaa
  - Keskusteltiin siitä, että alppikisojen järjestäminen "kuuluu lajiin" ja alppijaoston seuratoimintaan eivätkä sinällään ole talkootyötä. Sen sijaan Salppurin kisojen, continental-cupin, Finlandiahiihdon järjestelyihin vapaaehtoisena osallistuminen kuuluu talkootyöhön.
- Viestintä
  - Todettiin, että Some-päivityksiä on tehty aktiivisesti ja niitä on seurattu laajasti
  - LHS:n nettisivuilla luettavissa jaostojen vuorollaan laatimia blogeja
- Seuratuen hakeminen
  - Tälle kaudelle ei haettu seuratukea.
  - Todettiin, että mahdollisuuksien mukaan haetaan kuitenkin OKM:ltä korvausta kilpailujen peruuntumisista aiheutuneista kuluista.

8. Vaateprojekti 2021–2022

- Simo esitteli asian:
  - Pia Larinto-Kiuru mukana projektissa Simon apuna
  - On päätettävä pian, mikä merkki ja malli valitaan
  - Sovitukset pitää aloittaa jo helmi-maaliskuussa
  - Tilaukset oltava valmiina 9.4.2021
  - Päätettiin, että takin väri on punainen
  - Simo K. jatkaa projektia
  - Valtuutettiin Simo viemään asiaa eteenpäin vaadittujen ja Simolla tiedossa olevien aikataulujen puitteissa.

9. Muut käsiteltävät asiat

- Ei muita asioita

10. Seuraava kokous

Viikko 9, maaliskuu 2021, Suomi (myös etäosallistuminen videolla mahdollista). Tarkempi aika sovitaan myöhemmin.

11. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin klo 21:42.

Jakelu

LHS Alppi johtoryhmän jäsenet